

Bestyrelses Møde 07/10-2025 kl.19

Deltagere:

HT, BT, SLP, JB, CC, LM, KJ, HJ, TK

Ikke tilstede:

1. Godkendelse af referat

- ok

2. Meddelelser

- Formand
 - Er blevet kontaktet af asyl syd om vi vil være med til at arrangere en fiske dag med nogle af deres drenge. Prøve at få en junior dag op at stå med info om hvordan man fisker og grundlæggende regler.
 - TK kontakter kommunen ang. skiltning i kommunens fiskevand (Anlægget)
 - Der har været afholdt DM i medefiskeri i Vidåen. Dog ikke i foreningens vand. TK har været i kontakt med Forbundet og arrangørerne da vi ikke kunne forstå at et DM kan afvikles i samarbejde med en forening der ikke er medlem af forbundet.
- VPU
 - Udsætningen 36.000 (55.000) ½ års laks. Sønderå sammenslutning hjælp. Det er stadig svært at få hjælpere. Michael Deacon har spurgt efter hjælp til el fiskeri efter snæbel til deres Life projekt i kongeaen. VPU har takket nej til dette, grundet at Vidåen ikke for noget at den yngel der bliver lavet.
 - Bestandsanalyse er opdateret på fiskepleje.dk det ser bedre ud.
 - Grønt råd Arnå genslyngning mangler en lodsejer. Bejers kro status quo, Grødeskæring er meget mangelfuld.
 - El fiskeri anden weekend i december. Heine har kigget på båd og Båd trailer. Nye generator, måske en ombygning.
- Kasserer
 - Vandleje Ugebæk, Nolde stykket, Kjeld og Per B. spørger Jens Christian lund. nemmere med en meter pris.
 - Ca.380 medlemmer
 - Kjeld har gennemgået netbank ang. sikkerhed.
 - Lodsejerkort der skal fremgå regler. Kjeld undersøger.
 -
 -

3. Projekt stalling

- TK har været med til og el fiske på A og C stykket ca. 30 havørreder og 15 laks. Generelt er bestanden gået frem, men svært at sige om det skyldes det øgede fokus på skarven.
- Sæsonen starter igen, hvor der patruljeres. Skal vi lave opslag på Facebook, eller skal vi sende en mail rundt til alle
- Kameraerne bliver monteret igen inden for kort tid
- Steffen har overtaget skarv regulering efter John.

- Har ansøgt om regulerings tilladelse. Han laver en kort retningslinje ang. hvordan jagten skal foregå.
- Ca.15 mand. Der skal købes lokkere og skjul. TK og Steffen holder et møde om hvad der skal ske og hvordan.

4. De nye udvalg

- Lars Madsen vil hjælpe som koordinator til de enkelte udvalg.
- Der sendes endnu en mail ud til alle vores medlemmer for at opfordre dem til at hjælpe i foreningen.

5. Året der gik.

- Der snakkes om der har været tilbage melding på at anden kvote ikke blev frigivet. Der har ikke været nogen negative.
- Der er få fiskere ved vores vande.

6. Evt. næste møde d. 19/11